

## Priority Rights issue FAQ

## أسئلة وأجوبة عن الحقوق الأولوية

### What are priority Rights?

Rights Issue are tradable securities that give the holder the right to subscribe for New Shares offered, upon the extraordinary general assembly approval on the capital by issuing new shares. All shareholders registered in the Company's Shareholders Register at the Depository Center at the end of the second trading day following the date the EGA's meeting approving the capital increase will be entitled to receive said Rights. Each right grants its holder the eligibility to subscribe for one New Share at the Offer Price.

### Who is granted Rights Issue?

All shareholders registered in the Company's Shareholders register at the Depository Center by the end of the second Trading Day following the date of the extraordinary general assembly meeting approving the increase the capital.

### When are Rights Issue deposited?

After the extraordinary general assembly meeting approval on the capital increase through the offering of Rights Issue, the Rights Issue are deposited as securities in the portfolios of the shareholders in the Company's Shareholders Register at the Depository Center by the end of the second Trading Day following the date of the extraordinary general assembly meeting. The Rights will appear in their portfolios under a new symbol specific to Rights Issue, and trading or subscription in these Rights will only be allowed at the beginning of the Trading and Subscription Periods.

### How are the investors notified of Rights Issue being deposit in their portfolio?

The shareholder is notified through the Company's announcement on Tadawul website, through the «Tadawulaty» service provided by the Securities Depository Center Company (Edaa), and through short text messages sent by brokerage firms.

### How many Rights Issue can be acquired by a Registered shareholder?

The number is subject to the Rights Issue ratio and the number of the current Shares held by the Shareholder in the capital as well as in the Company Shareholders' Register at the Securities Depository Center Company (Edaa) at the end of the second trading day following the Extraordinary General Assembly's meeting approving the capital increase.

### ماهي حقوق الأولوية؟

هي أوراق مالية قابلة للتداول تعطي حاملها أحقية الاكتتاب في الأسهم الجديدة المطروحة عند صدور قرار الجمعية العامة غير العادية الخاصة بزيادة رأس المال عن طريق إصدار أسهم جديدة، وهو حق مكتسب لجميع المساهمين المالكين للأسهم بنهاية يوم انعقاد الجمعية العامة غير العادية الخاصة بزيادة رأس المال والمقيدين في سجل مساهمي الشركة لدى مركز الإيداع بنهاية ثاني يوم تداول يلي تاريخ انعقاد الجمعية العامة غير العادية. ويعطي كل حق لحامله أحقية الاكتتاب في سهم واحد، وذلك بسعر الطرح.

### لمن تمنح حقوق الأولوية؟

لجميع حملة الأسهم المقيدين في سجل مساهمين الشركة لدى مركز الإيداع بنهاية ثاني يوم تداول يلي تاريخ انعقاد الجمعية العامة غير العادية الخاصة بزيادة رأس المال.

### متى يتم إيداع حقوق الأولوية؟

بعد انعقاد الجمعية العامة غير العادية وموافقتها على زيادة رأس المال من خلال طرح أسهم حقوق أولوية، تودع حقوق الأولوية كأوراق مالية في المحافظ الخاصة بالمساهمين في سجل مساهمي الشركة لدى مركز الإيداع بنهاية ثاني يوم تداول بعد انعقاد الجمعية العامة غير العادية، وستظهر الأسهم في محافظهم تحت رمز جديد خاص بحقوق الأولوية، ولن يسمح بتداول هذه الحقوق أو الاكتتاب فيها إلا عند بداية فترتي التداول والاكتتاب.

### كيف يتم إشعار المستثمر بحقوق الأولوية بإيداع الحقوق في المحفظة؟

يتم إشعار المساهم المقيد عن طريق إعلان الشركة في موقع تداول وعن طريق خدمة (تداولاتي) المقدمة من قبل شركة مركز إيداع الأوراق المالية ورسائل نصية قصيرة ترسل عن طريق شركات الوساطة.

### كم عدد حقوق الأولوية التي سيحصل عليها المساهم المقيد؟

يعتمد العدد على حسب أحييتهم بالنسبة والتناسب مع نسبة ما يملكه كل مساهم في رأس المال كما في سجل مساهمي الشركة لدى مركز الإيداع بنهاية ثاني يوم تداول بعد انعقاد الجمعية العامة غير العادية الخاصة بزيادة رأس المال.

### What is the Subscription Eligibility Ratio factor?

It is the ratio that enables the Registered Shareholder to know how many Rights he/she is entitled to in relation to the current shares that he/she already owns at the end of the second trading day following the EGA's meeting approving the capital increase. This factor is calculated by dividing the number of new shares by the number of the current shares of the Company, and accordingly, the eligibility ratio is (0,4997) Rights approximately for every (1) share owned by the Registered Shareholder on the eligibility date. Thus, if a Registered Shareholder owns (1,000) shares on the eligibility date, then he/she will be allocated (499) Rights in exchange for the shares he/she owns.

### Will the name and trading symbol of these rights differ from the name and symbol of the Company's shares?

Yes, the acquired right will be added to the investors' portfolios under the original share name, with the addition of the term «Rights Issue» and a new symbol for these rights.

### What is the value of the Rights at the beginning of trading?

The opening price of the Right will be the difference between the closing price of the Company's share on the day prior to the inclusion of the Rights and the Offer Price (the indicative value of the Right). For example, if the closing price of a share on the previous day is fifteen (15) Saudi Riyals and the Offer Price is eleven (11) Saudi Riyals, the opening price of the Rights upon the commencement of trading will be four (4) Saudi Riyals.

### Who is a Registered shareholder?

Any shareholder who owns shares at the end of the Trading Day of the extraordinary general assembly meeting approving the capital increase and is registered in the Company's Shareholders register at the Depository Center by the end of the second Trading Day following the date of the extraordinary general assembly meeting.

### Can registered shareholders subscribe to additional shares?

Yes, Registered Shareholders can subscribe to additional shares by purchasing New Rights during the Trading period and then subscribing to them during the Subscription Period after the purchase and settlement of Rights.

### ما هو معامل أحقية الاكتتاب؟

هو المعامل الذي يمكن للمساهم المقيد من خلاله معرفة عدد حقوق الأولوية المستحقة له مقابل الأسهم التي يمتلكها بنهاية تداول يوم انعقاد الجمعية العامة غير العادية. وبحسب هذا المعامل بقسمة عدد الأسهم الجديدة على عدد الأسهم الحالية للشركة. وعليه فإن معامل الأحقية هو حوالي (0,4997) حق لكل سهم (1) واحد مملوك للمساهم المقيد في تاريخ الأحقية. ووفقاً لذلك، إذا كان مساهم مقيد يملك ألف (1,000) سهم في تاريخ الأحقية فسيخصص له حوالي (499) حق مقابل ما يملكه من أسهم.

هل سيختلف اسم ورمز تداول هذه الحقوق عن اسم ورمز أسهم الشركة؟  
نعم، سيتم إضافة الحق المكتسب إلى محافظ المستثمرين تحت اسم السهم الأصلي، وبإضافة كلمة حقوق أولوية، إضافة إلى رمز جديد لهذه الحقوق.

### ما هي قيمة الحق عند بداية تداوله؟

سيكون سعر الافتتاح الفرق بين سعر إغلاق سهم الشركة في اليوم السابق لإدراج الحق وسعر الطرح (قيمة الحق الإرشادية). فعلى سبيل المثال، إذا كان سعر إغلاق سهم الشركة في اليوم السابق خمسة عشر (15) ريال سعودي، وسعر الطرح أحد عشر (11) ريال سعودي، فإن السعر الافتتاحي للحق سيكون أربعة (4) ريال سعودي.

### من هو المساهم المقيد؟

هو أي مساهم يملك أسهم بنهاية تداول يوم انعقاد الجمعية العامة غير العادية الخاصة بزيادة رأس المال والمقيد في سجل مساهمي الشركة لدى مركز الإيداع في نهاية ثاني يوم تداول يلي يوم انعقاد الجمعية العامة غير العادية الخاصة بزيادة رأس المال.

### هل يستطيع المساهمون المقيدون الاكتتاب في أسهم إضافية؟

نعم، يستطيع المساهمون المقيدون الاكتتاب في أسهم إضافية من خلال شراء حقوق جديدة خلال فترة التداول، ومن ثم الاكتتاب بها خلال فترة الاكتتاب بعد إتمام شراء وتسوية الحقوق.

**Is it possible for a registered shareholder to lose their eligibility to subscribe even if he/she has the right to attend the extraordinary general assembly meeting and vote on the increase of capital by offering Rights Issue?**

Yes, the Shareholder loses his/her eligibility to subscribe if he/she sells his/her shares on the day of the EGA's meeting approving the capital increase or one business day prior to said meeting.

**How is the Subscription process implement?**

The Subscription process is implemented, as is currently being done, through submitting Subscription Applications during the Subscription Period through the investment portfolio on trading platforms where buying and selling orders are entered, in addition to the possibility of subscription through any other means provided by the broker for investors and custodians of shares.

**What are the trading and subscription periods?**

Trading and Subscription of rights begin simultaneously after (3) three business days from the approval of the extraordinary general assembly including approval of the capital increase, until the end of trading on the sixth day, while Subscription continues until the ninth day as mentioned in the Prospectus and the Company announcements.

**Can an Eligible person subscribe to more shares than the Rights owned by him/her?**

An Eligible Person cannot subscribe to more shares than the rights owned by him/her.

**Is it possible to Subscribe more than once and through more than one broker?**

Yes, it is possible and the number of New Shares that can be subscribed through each broker will depend on the number of Rights available in the investment portfolio of the relevant broker. In all cases, it must be taken into consideration that the quantity of new subscribed shares does not exceed the number of Rights Issue owned at the end of the Rights Issue's Trading Period, as such will result in cancellation of the subscription application.

**If the Company shares are acquired through more than one investment portfolio, in which portfolio will the Rights Issue be deposited?**

Rights will be deposited in the same portfolio where the Company's rights-related shares are deposited. For example, if a shareholder holds one thousand (1,000) shares in the Company: (800) shares in portfolio (A) and (200) shares in

هل من الممكن أن يفقد المساهم المقيد أحقيته في الاكتتاب حتى لو كان له حق حضور الجمعية العامة غير العادية والتصويت على زيادة رأس المال عن طريق طرح أسهم حقوق أولوية؟

نعم، يفقد المساهم أحقيته في الاكتتاب في حال قام ببيع أسهمه في يوم انعقاد الجمعية العامة غير العادية أو قبلها بيوم عمل.

**كيف تتم عملية الاكتتاب؟**

تتم عملية الاكتتاب كما هو معمول به حاليًا عن طريق تقديم طلبات الاكتتاب أثناء فترة الاكتتاب عن طريق المحفظة الاستثمارية في منصات التداول التي يتم من خلالها إدخال أوامر البيع والشراء، إضافة إلى إمكانية الاكتتاب من خلال أي وسائل أخرى يوفرها الوسيط للمستثمرين وأمين حفظ الأسهم.

**ما هي فترات التداول والاكتتاب؟**

يبدأ تداول واكتتاب الحقوق في الوقت ذاته بعد (3) ثلاثة أيام عمل من موافقة الجمعية العامة غير العادية المتضمنة الموافقة على زيادة رأس المال، حتى انتهاء التداول في اليوم السادس، بينما يستمر الاكتتاب حتى اليوم التاسع وذلك حسب ما هو مذكور في نشرة الإصدار وإعلانات الشركة.

**هل يمكن للشخص المستحق الاكتتاب في أسهم أكثر من الحقوق المملوكة له؟**

لا يمكن للشخص المستحق الاكتتاب في أسهم أكثر من الحقوق المملوكة له.

**هل يمكن الاكتتاب أكثر من مرة ومن خلال أكثر من وسيط؟**

نعم يمكن، وستعتمد كمية الأسهم الجديدة التي يمكن الاكتتاب بها من خلال كل وسيط على عدد حقوق الأولوية المتوفرة في المحفظة الاستثمارية لدى الوسيط ذي الصلة. وفي جميع الأحوال، يجب مراعاة ألا تزيد كمية الأسهم الجديدة المكتتب بها عن عدد حقوق الأولوية المملوكة عند انتهاء فترة تداول حقوق الأولوية، حيث أن أي زيادة في كمية الأسهم الجديدة المكتتب بها عن عدد حقوق الأولوية المملوكة عن انتهاء فترة التداول سينتج عنه إلغاء طلب الاكتتاب.

**في حال امتلاك أسهم الشركة من خلال أكثر من محفظة استثمارية، في أي محفظة يتم إيداع حقوق الأولوية؟**

سيتم إيداع حقوق الأولوية في نفس المحفظة المودع بها أسهم الشركة المرتبطة بالحقوق. فعلى سبيل المثال، إذا كان مساهم يملك (١,٠٠٠) سهم في الشركة على النحو التالي: (٨٠٠) سهم في محفظة (أ) و (٢٠٠) سهم في محفظة (ب)، فإن مجموع الحقوق التي ستودع (٤٩٩) حق على اعتبار أن لكل سهم

portfolio (B), then the total Rights amounting to (499) Rights, as each share is eligible for (0.4997) Rights. Therefore, (400) Rights will be deposited in portfolio (A) and (99) Rights will be deposited in portfolio (B). Any fractional shares will be added to the remaining shares and sold during the remaining offering period, and the total proceeds from the Rump Offering (if any) shall be distributed to the Eligible Persons, without deducting any fees or deductions, according to their entitlements.

### Can holders of subscription and trading certificates exercise their rights?

Yes, they can, but they cannot trade until they deposit the certificates in investment portfolios through brokers or the Depository Center, and submit the necessary documents before the end of the Subscription Period.

### What happens if New Shares are subscribed and Rights are subsequently sold?

If a Registered Shareholder sells the Rights Issue without purchasing the number of Rights equivalents to the number of rights subscribed before the end of the Trading Period, the Subscription Application t will be rejected entirely if all Rights are sold or partially in an amount equal to the number of sold Rights the Registered Shareholder will be notified and refunded the rejected subscription amount by the broker.

### Are additional Rights purchasers entitled to trade them once again?

Yes, they can sell them and purchase other Rights during the Trading Period only.

### Is it possible to sell a part of the Rights Issue?

Yes, an investor can sell a part of these Rights and subscribe to the remaining part.

### When can a shareholder subscribe for the Rights Issue, he/she purchased during the Trading Period?

After the settlement of the purchase of Rights (which is two working days), provided that the subscription for Rights Issue is completed during the Subscription Period.

### Who has the right to attend the extraordinary general assembly and vote on the capital increase through offering Rights Issue?

Shareholders registered in the Company's Shareholder Register at the Depository Center after the end of the Trading Day of the extraordinary general assembly regarding the capital increase

حوالي (٠,٤٩٩٧) حق، عليه فسيتم إيداع (٤٠٠) حق في محفظة (أ) و (٩٩) حق في محفظة (ب)، فيما سيتم إضافة كسور الأسهم للأسهم المتبقية ويتم بيعها خلال فترة الطرح المتبقي، وسيتم تسديد إجمالي سعر الطرح المحصل من عملية الطرح المتبقي للشركة وتوزع باقي متحصلات عملية الطرح (إن وجدت) (بما يتجاوز سعر الطرح) بدون احتساب أي رسوم أو استقطاعات على مستحقيها كلٌ بحسب ما يستحقه.

### هل يحق لحملة شهادات الأسهم الاكتتاب والتداول؟

نعم يحق لهم، ولكنهم لن يستطيعوا التداول إلا بعد إيداع الشهادات في محافظ استثمارية عن طريق الوسطاء أو مركز إيداع الأوراق المالية، وإحضار الوثائق اللازمة، وذلك قبل نهاية فترة الاكتتاب.

### إذا تم الاكتتاب في الأسهم الجديدة وتم بيع الحقوق بعد ذلك، ماذا يحدث في هذه الحالة؟

في حال قام أحد المساهمين المقيدين بالاكتتاب ومن ثم بيع حقوق الأولوية ولم يتم شراء عدد حقوق الأولوية الذي يعادل عدد الحقوق التي اكتتب فيها قبل نهاية فترة التداول، فسيتم رفض طلب الاكتتاب كلياً في حال تم بيع جميع الحقوق أو جزئياً بما يعادل ما تم بيعه من حقوق وسيتم إبلاغ المساهم المقيد وإعادة مبلغ الاكتتاب المرفوض إليه عبر الوسيط.

### هل يحق لمن اشترى حقوقاً إضافية تداولها مرة أخرى؟

نعم، يحق له بيعها وشراء حقوق أخرى خلال فترة التداول فقط.

### هل بالإمكان بيع جزء من حقوق الأولوية؟

نعم بإمكان المستثمر بيع جزء من هذه الحقوق والاكتتاب بالجزء المتبقي.

### متى يستطيع المساهم الاكتتاب في حقوق الأولوية التي اشتراها خلال فترة تداول الحقوق؟

بعد انتهاء تسوية شراء الحقوق (وهي يومي عمل)، على أن يتم الاكتتاب في حقوق الأولوية خلال فترة الاكتتاب.

### من له الأحقية في حضور الجمعية العامة غير العادية والتصويت على زيادة رأس مال المصدر عن طريق طرح أسهم حقوق أولوية؟

يحق للمساهم المقيد في سجل مساهمي الشركة لدى مركز الإيداع بعد نهاية يوم تداول يوم الجمعية العامة غير العادية الخاصة بزيادة رأس المال حضور الجمعية



have the right to attend the extraordinary general assembly and vote on the Company's capital increase through offering Rights Issue.

#### **When is the share price adjusted as a result of increasing the Issuer's share capital through a Rights Issue?**

The share price is adjusted by Tadawul before the start of trading on the next day after the extraordinary general assembly.

#### **What happens to the Rights Issue that are unsold or unsubscribed for during the Trading and Subscription Periods?**

If the New Shares are not fully subscribed for during the Subscription Period, the remaining New Shares will be offered for subscription through an offering to be organized by the Lead Manager. The amount of compensation (if any) to the Rights holder will be calculated after deducting the subscription value. The investor may not receive any compensation if the sale occurs during the Rump Offering Period at the Offer Price.

#### **If an investor purchased securities on the day of the general assembly, are they entitled to the Rights Issue resulting from the Company's capital increase?**

Yes, the investor will be registered in the Company's Shareholder Register after two working days from the date of purchasing the shares (i.e., by the end of the second Trading Day following the date of the extraordinary general assembly). However, they will not be entitled to attend or vote at the extraordinary general assembly related to the capital increase.

#### **If an investor has multiple portfolios with multiple brokerage firms, how will his/her Rights be calculated for him/her?**

The investor's share will be distributed among the portfolios he/she owns, based on the ownership percentage in each portfolio. Any fractional shares will be accumulated, and if they reach a whole number or more, the whole number will be added to the portfolio where the investor holds the most rights.

#### **Will there be any additional fees for trading Rights Issue?**

The same commissions will be applied to purchasing and selling transaction as with shares, but without a minimum commission amount, provided that the maximum limit does not exceed fifteen and a half basis points (0.155%) of the total value of the deal.

العامة غير العادية والتصويت على زيادة رأس مال الشركة عن طريق طرح أسهم حقوق أولوية.

#### **متى يتم تعديل سعر السهم نتيجة لزيادة رأس مال المصدر عن طريق طرح أسهم حقوق أولوية؟**

يتم تعديل سعر السهم عن طريق السوق قبل بداية تداول اليوم التالي ليوم انعقاد الجمعية العامة غير العادية.

#### **ماذا يحدث لحقوق الأولوية التي لم يتم بيعها أو ممارسة الاكتتاب فيها خلال فترة التداول ومرحلة الاكتتاب؟**

في حال عدم الاكتتاب بكامل الأسهم الجديدة خلال فترة الاكتتاب، تطرح الأسهم الجديدة المتبقية لاكتتاب ينظمه مدير الاكتتاب، ويتم احتساب قيمة التعويض (إن وجد) لمالك الحقوق بعد خصم سعر الاكتتاب. علمًا أن المستثمر قد لا يحصل على أي مقابل إذا تم البيع في فترة الطرح المتبقي بسعر الطرح.

#### **لو قام مستثمر بشراء الأوراق المالية في يوم انعقاد الجمعية فهل يحق له الحصول على حقوق الأولوية المترتبة على زيادة رأس مال الشركة؟**

نعم، حيث أنه سيتم قيد المستثمر في سجل مساهمي الشركة بعد يومي عمل من تاريخ شراء الأسهم (أي بنهاية تداول ثاني يوم تداول يلي يوم انعقاد الجمعية العامة غير العادية)، مع العلم بأن حقوق الأولوية ستمنح لجميع حملة الأسهم المقيدين في سجل مساهمي الشركة بنهاية تداول ثاني يوم تداول يلي تاريخ انعقاد الجمعية العامة غير العادية. ولكن لن يحق له الحضور أو التصويت في الجمعية العامة غير العادية الخاصة بزيادة رأس المال.

#### **إذا كان لدى المستثمر أكثر من محفظة مع أكثر من شركة وساطة، كيف سيتم احتساب الحقوق له؟**

سيتم توزيع نصيب المستثمر على المحافظ التي يملكها المستثمر، بحسب نسبة الملكية الموجودة في كل محفظة، وفي حال وجود كسور سيتم تجميع تلك الكسور، وإذا أكملت رقماً صحيحاً أو أكثر يتم إضافة الرقم الصحيح إلى المحفظة التي يملك فيها المستثمر أكبر عدد من الحقوق

#### **هل سيتم إضافة أي رسوم أخرى لعمليات تداول حقوق الأولوية؟**

سيتم تطبيق نفس العمولات على عمليات البيع والشراء كما هي بالأسهم ولكن دون حد أدنى لمبلغ العمولة على ألا يتجاوز الحد الأعلى خمسة عشر ونصف نقطة أساس (0.155%) من إجمالي قيمة الصفقة.

**Can subscription occur during the weekend?**  
No, it cannot.

هل يمكن الاكتتاب خلال عطلة نهاية الأسبوع؟  
كلا، لا يمكن ذلك.

**Can non-registered shareholders subscribe to Rights Issue?**  
Yes, they can, after purchasing the priority rights during the trading period.

هل يستطيع المساهمون من غير المساهمين المقيدون الاكتتاب في أسهم حقوق الأولوية؟  
نعم، وذلك بعد إتمام شراء حقوق الأولوية خلال فترة التداول.